



ITIN INFORMATION

Clients can get **FREE** help with ITIN renewal or applications from the following Certifying Acceptance Agent Sites. **See our website <https://uwba.org/itin> for more information!**

<p>BERKELEY (Alameda County)</p> <p>Cooperative Center Federal Credit 3015a San Pablo Ave. 510-295-1646 or 510-295-1636 By Appointment Only English, Spanish</p>	<p>FREMONT (Alameda County)</p> <p>Fremont Family Resource Center 39155 Liberty Street 510-574-2029 By Appointment Only English, Spanish</p>	<p>OAKLAND (Alameda County)</p> <p>The Unity Council 1900 Fruitvale Ave. Suite 2a 510-306-1275 By Appointment Only English, Spanish, Mam</p>	<p>PLEASANTON (Alameda County)</p> <p>Tri-Valley Career Center 5860 Owens Drive 3rd Floor 925-416-5113 By Appointment Only English, Spanish, Mandarin, Punjabi</p>	<p>MARTINEZ (Contra Costa County)</p> <p>Cooperative Center Federal Credit 634 Ferry Street 510-295-1646 or 510-295-1636 By Appointment Only English, Spanish</p>
<p>SAN FRANCISCO (San Francisco County)</p> <p>Chinese Newcomers Service Center 777 Stockton Street Suite 104 415-421-2111 By Appointment Only Cantonese, Mandarin, Toishanese, English, Vietnamese</p>	<p>SAN FRANCISCO (San Francisco County)</p> <p>Mission Economic Development Agency (MEDA) 2301 Mission Street #301 415-282-3334 By Appointment Only English, Spanish</p>	<p>SAN RAFAEL (Marin County)</p> <p>Canal Alliance 91 Larkspur Street 415-873-1057 By Appointment Only English, Spanish</p>	<p>PESCADERO (San Mateo County)</p> <p>Puente de la Costa Sur 620 North Street 650-879-1691 By Appointment Only English, Spanish</p>	

About Expiring ITINs:

- If your ITIN was not included on a U.S. Federal Tax Return at least once for tax years 2020, 2021, and 2022, your ITIN will expire on December 31, 2023.
- If ITINs were issued before 2013, they expire on a rolling basis.
- Apply for or renew your ITIN as soon as possible to avoid delays. They may take up to several months to process.
- You do **NOT** need to pay to renew or apply for an ITIN if you are using one of our VITA CAA approved sites below.
- If you previously submitted a renewal application and it was approved, you do not need to renew it again.

As an ITIN filer, you may qualify for tax credits:

The California Earned Income Tax Credit (**CalEITC**) is a cash-back credit for working Californians- including those filing with an ITIN - up to \$3,000.

The Young Child Tax Credit is a credit from the State of California that ITIN filers with children under the age of 6 may also qualify for up to \$1,083 per eligible tax return.

The Child Tax Credit is a federal tax credit that ITIN filers can claim for their qualifying children who have a valid Social Security Number. Certain taxpayers may receive a refund of up to \$2,000 per qualifying child.



ITIN 資訊

客戶可以從以下認證驗收代理人網站獲得有關 ITIN 續約或申請的免費協助。
請參閱我們的網站 <https://uwba.org/itin> 了解更多資訊!

BERKELEY (Alameda County) Cooperative Center Federal Credit 3015a San Pablo Ave. 510-295-1646 或 510-295-1636 僅限預約 英語, 西班牙語	FREMONT (Alameda County) Fremont Family Resource Center 39155 Liberty Street 510-574-2029 僅限預約 英語, 西班牙語	OAKLAND (Alameda County) The Unity Council 1900 Fruitvale Ave. Suite 2a 510-306-1275 僅限預約 英語, 西班牙語, 國語	PLEASANTON (Alameda County) Tri-Valley Career Center 5860 Owens Drive 3rd Floor 925-416-5113 僅限預約 英語, 西班牙語, 國語, 旁遮普語	MARTINEZ (Contra Costa County) Cooperative Center Federal Credit 634 Ferry Street 510-295-1646 或 510-295-1636 僅限預約 英語, 西班牙語
SAN FRANCISCO (San Francisco County) Chinese Newcomers Service Center 777 Stockton Street Suite 104 415-421-2111 僅限預約 廣東話, 國語, 台山話, 英語, 越南語	SAN FRANCISCO (San Francisco County) Mission Economic Development Agency (MEDA) 2301 Mission Street #301 415-282-3334 僅限預約 英語, 西班牙語	SAN RAFAEL (Marin County) Canal Alliance 91 Larkspur Street 415-873-1057 僅限預約 英語, 西班牙語	PESCADERO (San Mateo County) Puente de la Costa Sur 620 North Street 650-879-1691 僅限預約 英語, 西班牙語	

關於過期 ITIN :

- 如果您的 ITIN 未在 2020、2021 和 2022 納稅年度的美國聯邦報稅表中至少包含一次, 您的 ITIN 將於 2023 年 12 月 31 日到期。
- 如果 ITINS 是在 2013 年之前簽發的, 則它們會滾動到期。
- 盡快申請或更新您的 ITIN 以避免延誤。它們可能需要長達幾個月的時間來處理。
- 如果您使用以下 VITA CAA 批准的網站之一, 則無需付費續約或申請 ITIN。
- 如果您之前提交過續展申請並獲得批准, 則無需再次續展。

作為 ITIN 申報者, 您可能有資格獲得稅收抵免:

加州低收入家庭福利優惠 (CalEITC) 是一項針對在職加州人 (包括提交了 ITIN 的人) 的現金回饋抵免, 最高可達 3,000 美元。

幼兒稅優惠是加州的一項稅收抵免, ITIN 申報者如果有 6 歲以下的兒童, 每份符合資格的報稅表也可能有資格獲得高達 1,083 美元的稅收抵免。

子女稅優惠是一項聯邦稅收抵免, ITIN 申報者可以為擁有有效社會安全號碼的合格兒童申請該稅收抵免。某些納稅人每個符合資格的孩子最多可獲得 2,000 美元的退款。